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SVETNIŠKE POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

 

1. Vprašanje: Kaj se zgodi z lesom prazničnih dreves, ki stojijo v mestnem 

jedru? 

Ker imamo v mestnem jedru okrašene velike iglavce, me zanima, kaj se zgodi z drevesi in 

njihovim lesom po tem, ko drevesa odslužijo svoj namen. 

V kolikor ni predvidene porabe lesenega dela dreves, istočasno predlagam, da se debla 

smiselno uporabijo kot površine za druženje (sedišča, plus centralna »miza« v obliki štorov) 

in se jih namesti na javne površine. V kolikor pravila dopuščajo, npr. na Panoramo ali pa 

na katero od drugih frekventnih javnih površin. 

 

2. Vprašanje: Ali obstajajo kakšne omejitve pri novogradnjah, kadar je govora o 

izgledu hiš v širšem mestnem jedru? 

Name so se obrnili občani, ki jih zanima, če obstajajo kakšne omejitve pri izgledu hiš / 

novogradenj, ki se nahajajo v širšem mestnem jedru. Kot primer slabe prakse navajajo hišo 

/ kompleks na Tihi poti. 

 

3. Predlog: podvprašanje na svetniško vprašanje 350/10. Ali bi bilo mogoče 

razširiti starostno kategorijo, ki je sedaj do 35.leta, na do 40.leta? 

Ker se starostna meja za selitev v lastni dom zmeraj bolj pomika navzgor, me zanima, če bi 

se lahko pomaknila starostna meja za upravičenost do subvencije za komunalni prispevek 

ob gradnji zvišala za 5 let, na 40 let.Kdo je skrbnik upravljanja z mobilno aplikacijo? (skrbi 

za njeno delovanje); 

 

4. Podajam predlog, da Mestna občina Ptuj pripravi seznam sten / zidov na javnih 

prostorih, ki so v občinski lasti in katere bi lahko poslikali z umetniškimi grafiti 

ali murali. 
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Podajam zgoraj omenjeni predlog z namenom, da se po eni strani razbije aktualno 

monotonost sten in zidov na območju MO Ptuj, po drugi pa bi lahko preko razpisa ali 

aktivirali lokalne ali pa privabili tuje umetnike, da bi lahko prispevali svoj umetniški odtis 

na Ptuju. 

 

 

5. Podajam predlog, da se preveri možnost oddaje tržničnega gostilniškega 

prostora v brezplačni / stroškovni najem Šolskemu centru Ptuj, Šoli za 

ekonomijo, turizem in kmetijstvo. 

Kot je že praksa po nekaterih drugih slovenskih mestih (primer: restavracija Sedem v 

Mariboru, ki deluje kot učna restavracija Višje šole za gostinstvo in turizem in je v uvrščena 

tudi na Michelin Guide ter je na seznamu Gault&Millau), predlagam, v kolikor obstaja 

interes tudi na strani izobraževalne ustanove, da se razmisli o možnosti brezplačne, oziroma, 

stroškovne oddaje gostilniškega obrata na tržnici. Obrat bi na ta način deloval kot šolski 

obrat, kjer bi se lahko preko različnih načinov udeležbe v delovnem procesu, dijaki urili 

tudi v podjetniški praksi. Različni programi bi lahko pokrivali različne segmente delovnih 

aktivnosti. 

V kolikor bi bilo mogoče pridobiti še projekta sredstva, bi morda lahko razmislili tudi o 

nadgradnji gostilniškega obrata v manjši restavracijski obrat, ki bi nudil, npr., hladne malice 

za zaposlene. 

 

6. Vprašanje: podajam vprašanje, če se je kot enega od morebitnih ukrepov za 

pomoč pri sanaciji onesnažene zemljine na ptujskem področju razmislilo / se 

razmišlja o možnosti zasaditve industrijske konoplje kot ene izmed rastlin, ki 

se lahko uporabi za odstranjevanje težkih kovin iz onesnažene zemlje 

(fitoremediacija)? 
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Mestna svetnica: 

 

Lina Habjanič 
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